

signers of the same in the hands of an endorser for value. His proposition was to produce a Bill founded on these resolutions, in order to make our law the same as English law in this respect, in order to give increased negotiability to those bills and warehouse receipts as security for advances.

Hon. Mr. Rose said they would have to proceed in this matter cautiously, as nothing was more dangerous than introducing new principles of law into our legislation.

Hon. Mr. Wood said that the honourable mover only proposed to introduce into the country a statute which had worked well in England during the last fifteen years.

The motion was carried.

COMPENSATION FOR DAMAGES

Mr. Pope moved an address for copies of correspondence respecting the claims of W. Brewster for damages upon the Administration of Lafontaine, which had been ordered to be paid him.

Sir George E. Cartier said that the Government would not object to the motion.

The Hon. J. S. Macdonald opposed the claim. It was a matter of some twenty years' standing, and Government certainly had ample opportunities of knowing all about it. He said that the Government could not thus shirk the responsibility. They must take the matter in hand.

Sir George E. Cartier said that no question of payment yet came up. The only request was for interest payments.

Mr. D. A. Macdonald advocated the claim. The Government had held Mr. Brewster's money for many years and certainly ought to pay him interest.

Mr. Masson said that he considered Mr. Brewster's claim for damages suffered in 1850 by the Beauharnois Canal was a good one, and there were several others who held several claims yet unsettled.

The motion was carried.

IMPORTS AND EXPORTS

Hon. Mr. Dorion enquired when the returns concerning the imports and exports which he had asked for would be brought down.

96068—16

cus d'entrepôt prouvent que les marchandises ont été entreposées chez le consignataire après avoir été livrées par les signataires. Sa proposition vise à énoncer un Bill fondé sur ces résolutions, pour que notre loi soit semblable à la loi anglaise et pour augmenter le caractère négociable de ces connaissements et reçus d'entrepôt en tant que garanties des avances.

L'hon. M. Rose déclare qu'il faut procéder avec prudence, car rien n'est plus dangereux que d'introduire de nouveaux principes juridiques dans notre législation.

L'hon. M. Wood dit que l'auteur de la motion ne fait que proposer l'adoption au Canada d'une mesure qui fonctionne bien en Angleterre depuis quinze ans.

La motion est adoptée.

DOMMAGES ET INTÉRÊTS

M. Pope demande le dépôt de la correspondance relative aux demandes de dommages et intérêts de M. W. Brewster contre l'Administration de Lafontaine qui s'est vu intimer de l'indemniser.

Sir George-É. Cartier déclare que le Gouvernement ne s'oppose pas à cette motion.

L'hon. J. S. Macdonald s'y oppose. Cette affaire traîne depuis une vingtaine d'année et le Gouvernement a largement eu le temps d'en prendre connaissance. Le Gouvernement ne doit pas fuir ses responsabilités, mais prendre les choses en mains.

Sir George-É. Cartier déclare qu'il n'a pas encore été question de paiement. La seule chose demandée est le versement des intérêts.

M. D. A. Macdonald appuie cette demande. Le gouvernement détient l'argent de M. Brewster depuis bien des années et doit naturellement lui payer un intérêt.

M. Masson déclare que, selon lui, la demande de dommages et intérêts formulée par M. Brewster pour des dommages subis en 1850 à cause du canal Beauharnois est juste et que d'autres personnes dans le même cas n'ont pas encore été indemnisées.

La motion est adoptée.

IMPORTATIONS ET EXPORTATIONS

L'hon. M. Dorion demande quand sera déposé, comme il l'a demandé, le bilan des importations et exportations.